
 

 

Referat 

 

 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  08 

Sted 

 

Hotherskolens kantine + personalerum 

 

Møde-

dato 
17.06.24 

Deltagere 

 

Afbud 

 

SB-medlemmer – Marianne og Maja deltog i en 

del af mødet 

 

Nikolaj, Christian samt elevråd 

 

Kl. 17.30 – 20.30 

 

Mødeleder 

 

 

Kasper 

 
  

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til 

seneste referat fra 6. maj 

2024 (1 bilag) 

  

Godkendt. 

a) Elevråd Orientering: 

Siden sidst mm. 

 15 

Elevrådet har afholdt deres sidste elevrådsmøde for indeværende skoleår. 

1. Skolebestyrelsesvalg 2024 

Status i arbejdet med at rekruttere til besty-

relsen til de fire forældrepladser samt et par 

suppleanter. 

 RT 5 

Der er i fredsvalg valgt 4 nye skolebestyrelsesmedlemmer samt to suppleanter. 

De to medarbejderrepræsentanter Birgitte og Kristina er genvalgt.  

2. Budgetopfølgning 

Hotherskolen har samlet afleveret BOP 2. Her 

forventer vi et underskud på skolen på 

751.000 kr. Der forventes underskud på SFO 

med 148.000 kr. Endelig forventes der et un-

derskud på 774.000 kr på Dagskolen. Ledel-

sen vil arbejde på, at underskud på skolen og 

Dagskolen ved kalenderårets udgang bliver 

mindre end disse for nuværende oplyste tal. 

1 bilag 

 TV 15 

Thomas gav begrundelser for prognosen på Hotherskolen, Krudthuset og Dagskolen. 

3. Sygefravær maj 2024 

Sygefravær for maj måned viser 5,41 % for 

Hotherskolen. 5,33 % for SFO og endelig 

12,33 % for Dagskolen. Der arbejdes med, at 

få sygefraværet nedbragt på Dagskolen. 

1 bilag 

 RT 10 

Taget til efterretning. 

4. Meddelelser:    

 a) SB Formand 

Referat af Stort dialogmøde den 10. april 

2024 

1 bilag 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

CBG 

 

10 

Taget til efterretning. 

 b) Ledelsen 

• Direktionens oplæg til justering 

af den administrative organisa-

tion 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

RT/TV 15 



• Hvordan gik 9 årgangs sidste 

skoledag fredag den 17. maj 

• Skolens sidste skoledag fredag 

den 28. juni 

• Dimissionsfest onsdag den 26. 

juni 

• Status på skolens fagfordeling – 

herunder ansættelser 

Direktionens oplæg blev drøftet og taget til efterretning. 

 

En generel oplevelse af at 9. klassernes sidste skoledag 17. maj gik rigtig godt.  

 

Der er tilmeldt ca. 210 personer til 9. klassernes dimission. Christian har tilkendegivet, at han 

kommer til 9. klassernes dimission den 26. juni og holder tale.  

 

Der er kommet svar på de to prøvehandlinger, Hotherskolen har indgivet. Hjerterummet i ind-

skolingen er resten af kalenderåret tildelt 222.000 kr. Samtidig er prøvehandlingen på 9. år-

gang i samarbejde med læsekonsulent godkendt.  

 

Der er kommet afklaring på skolebestyrelsens ansøgning vedr. 2-voksenordning på kom-

mende 9. årgang. Der vil blive tildelt midler til 2-voksenordning ca. halvdelen af lektionerne. 

Midlerne betales fra BUF til Hotherskolen som et led i en prøvehandling. 

 

I løbet af juni har Hotherskolen haft tre stillingsopslag opslået. Der har været afholdt ansæt-

telsessamtaler, og den ene stilling er besat. Vi afventer endeligt svar fra de to andre.  

 

 c) Medarbejdere 

 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

KB/BT 10 

Fagfordelingen kan være en svær tid for personalet.  

 

Der har været afholdt bedsteforældreplantedag i SFO’en. Der har samtidig været afholdt Royal 

Run med besøg af ”Dronningen”. 

5. Godkendelse af skoleplanen for skoleåret 

2024-2025 

Skoleplanen er gennemgået på fællesmøde 

den 22. maj og efterfølgende godkendt på Lo-

kal MED den 10. juni. Planen er formuleret ud 

fra tidligere praksis og med passende opdate-

rede oplysninger. Skolens to valgte emner er 

beskrevet. Bilagene til skoleplanen er ikke 

vedhæftet. 

 RT 15 

René gennemgik skoleplanen. 

Godkendt. 

6.  Eventuelt   5 

Maja fortalte om hendes første år som indskolingsleder, samt om hvilke tiltag der er indført, og 

hvilke tiltag der er i støbeskeen. 

 

Marianne gav en kort status om Dagskolen. Dagskolen er meget udfordret på deres fysiske ram-

mer samt arbejdsvilkår.  

 

Første skolebestyrelsesmøde for skoleåret 2024-2025 er planlagt til torsdag den 15. august klok-

ken 18.00-20.30. Her vil forslag til møderække for skoleåret 2024-2025 komme på som punkt.  

Suppleanterne inviteres til det første skolebestyrelsesmøde.  

 

René takker Christian, Henrik og Charlotte for deres indsats i skolebestyrelsen.  

 


